

إعلان شركة الخطوط السعودية للتموين عن تعيين عضو لجنة المراجعة

تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن قرار مجلس إدارتها الصادر بالتمرير بتاريخ ٢١-١٠-١٤٤٤هـ الموافق ١١-٠٥-٢٠٢٣هـ القاضي بتعيين الأستاذ دليپ نيجاوان عضواً بلجنة المراجعة، على أن يسري هذا التعيين إعتباراً من تاريخ هذا القرار وحتى تاريخ انتهاء دورة مجلس الإدارة الحالية المنتهية بتاريخ ٢٥-٠١-٢٠٢٥م.

وتجدر الإشارة إلى أن الأستاذ دليپ حاصل على شهادة المدرسة الهندية في العلوم من جامعة كبار كامبريدج، وشهادة بكالوريوس إدارة الأعمال - محاسبة - مالية من جامعة كالكوفا الهند، بالإضافة إلى دبلوم الدراسات العليا إدارة الأعمال من جامعة اسيك كورنيل فرنسا، كما يحضى دليپ بخبرة قيادية استشارية إدارية تزيد عن ٣٥ عاماً في وحدات تموين الخطوط الجوية العالمية، خدمات الرحلات الجوية، خدمات الطعام وعمليات البيع بالتجزئة، والخدمات والمرافق الخاصة بشركات الطيران والفنادق.

إن موافقة المجلس لا تُعدّ نهائية وسوف يُعرض هذا التعيين على أول اجتماع يعقد للجمعية العامة لإقراره.

Saudi Airlines Catering Co. Announces Appointment of an Audit Committee Member

Saudi Airlines Catering Company (SACC) announces its Board of Directors' resolution issued by circulation on 21/10/1444H corresponding to 11-05-2023G to appoint Mr. Dilip Nijhawan as a member of the Audit Committee, provided that this appointment is effective from the date of this resolution until the end date of the current Board of Directors session ending on 25/01/2025G.

Mr. Dilip holds a Bachelor degree in Business management, Accounting, Finance from Calcutta university, in addition to ISC Science certificate from Senior Cambridge, and Post Graduate Hotel management from Essec Cornell, Paris France. Dilip has over 35 years of leadership and management consulting experience in global airline catering, in-flight services, food service and retail operations, airline and hotel services and other facilities.

This appointment is not final and shall be approved by the General Assembly during the forthcoming Meeting.